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وب کنفرانس

برگزاری نشست رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با مسئولین و نمایندگان ایثارگران
بصورت وب کنفرانس

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز: ما مدیون شهداء ، جانبازان وایثارگران جامعه هستیم

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز نشست رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با مدیران ومسئولین امور ایثارگران دانشگاه علوم پزشکی تبریز ، بصورت وب

کنفرانس روز سه شنبه بیست ویکم بهمن ماه نودو نه ، در سالن کنفرانس حوزه ریاست دانشگاه علوم پزشکی تبریز برگزار شد .

دکتر صومی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با درود وصلوات بر شهداء دوران قبل از انقلاب ، دوران تصویب انقلاب اسلامی ، دفاع مقدس ، جبهه مقاومت ، شهداء مدافعین

سلامت و گرامیداشت ایام الله دهه فجر واهمیت این ایام افزود: در آن روزها با سوادترین افراد دانشگاهی به همراه مردم بر علیه شاه قیام کردند و انقلاب اسلامی با 98 درصد

رای مردم به پیروزی رسید وشرایط جامعه به گونه ای بود که حتما باید یک انقلابی رخ می داد واین انقلاب واقعا" یک امر اجتناب ناپذیر بود .

دکتر صومی ضمن تشکر از همه جانبازان وایثارگران در دوران هشت ساله جنگ تحمیلی ودفاع مقدس ادامه داد: ما مدیون شهداء ، جانبازان وایثارگران جامعه هستیم و قدم در

راه حق برداشتن حتما" یک امر افتخار آمیز است ورسالت ایثارگری همیشه باید در جامعه پایدار بوده وبه نسل آینده نیز انتقال یابد .

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با تشریح اهمیت ونقش مسابقات فرهنگی در رشد وپرورش وارتقاء فرهنگی ، مذهبی واجتماعی افراد جامعه بر ادامه برگزاری مسابقات فرهنگی

مخصوصا در ایام کووید 19 بصورت مجازی تاکید کرده وافزود : باید نیروهای ایثارگر همیشه پای کار باشند تا فرهنگ انقلاب ، فرهنگ ایثارگری ، تفکر دینی وانقلابی در جامعه

زنده نگه داشته شود.

وی همچنین از آغاز تزریق واکسن روسی کرونا در بخشهای بیمارستانی دانشگاه عاوم پزشکی تبریز خبر داده وگفت : همچنان باید پروتکلهای بهداشتی را نیز رعایت کنیم تا با

واکسیناسیون ورعایت نکات بهداشتی بتوانیم ویروس کرونا را کنترل کنیم

دکتر صومی در پایان سخنانش گفت: باید از خانواده های شهداء ، جانبازان وایثارگران تجلیل کرده ودر ایام کرونا بصورت ارتباط تلفنی جویای احوال این عزیزان بوده و مسائل

ومشکلات آنان را مرتفع نمود.

دکتر کاظم قهرمان زاده ، مشاور رئیس دانشگاه در امور ایثارگران ومدیر کل ستاد شاهد دانشگاه علوم پزشکی تبریز در این جلسه ضمن تبریک ایام الله دهه فجر وتقدیر وتشکر از

همه ایثارگران وجانبازان گزارشی از عملکرد ستاد شاهد دانشگاه در طول یکسال مبنی بر پرداخت وام به ایثارگران از محل صندوق ایثارگران، رسیدگی به مشکلات اداری

واستخدامی ، بیمه تکمیلی وبرگزاری مراسم ، مسابقات ورزشی با همکاری معاونت دانشجویی وفرهنگی وتجلیل از این بزرگواران در ایام خاص ارائه نمود

دکتر قهرمانزاده از نمایندگان ومسئولین امور ایثارگران همه واحدها خواست در اجرای برنامه های مربوط به امور ایثارگران همچنان کوشا باشند .

در ادامه وب کنفرانس، مسئولین امور جانبازان وایثارگران کلیه شبکه های بهداشت ودرمان ، مسائل ومشکلات موجود را بیان نموده ودر این خصوص از نظریه های ارشادی رئیس

دانشگاه علوم پزشکی تبریز بهره مند شدند.
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